

圖書館 Library
閱讀獎勵計劃 Reading Award Scheme
2021-2022



計分方法 Scoring System

	項目 Item	得分 Score
1.	借閱學校圖書館的圖書 ^(註1) Borrow printed books. ^(Note 1)	(每次)1分 (Each time)1 point
2.	借閱網上電子圖書 ^(註2) Borrow e-books. ^(Note 2)	(每次)1分 (Each time)5 points
3	借閱主題推介書籍 Borrow themed-books.	(每次)2分 (Each time)2 points
3.	發表網上書評(Library CEO) Write online book reviews. (Library CEO)	(每次)5分 (Each time)5 points
4.	早讀課圖書分享{Morning Reading Period} Book sharing	(每次)10分 (Each time)10 points
5.	遞交以文字、繪畫、影片等形式記錄的閱讀感想 ^(註3) Submit book reviews in the format of text, illustrations, videos etc. For text, the reviews need to be at least 30 words. ^(Note 3)	(每項)10分 (Each item)10 points
	填寫各科閱讀報告(交回科任老師) Write book reports for different subjects and return them to the subject teachers.	(每篇)5分 (Each piece)5 points

獎品 Rewards

- 同學累積至 50 分或以上 (中六同學只需累積至 25 分或以上), 可在圖書館選擇禮物乙份。
 If you accumulate 50 points or above (30 points or above for F.6 students only), you can choose a gift from the library.
- 累積至 90 分或以上, 可獲優點乙個。
 If you accumulate 90 points or above, you will be awarded a merit from the school.
- 最高分數的頭五名同學, 可獲書卷。

The top 5 students with the highest scores will be awarded with a book coupon.

*各同學累積之分數以一學年計算, 逾時作廢。

*The accumulated points are calculated for only one academic year.

(註 1: 只限第一次借閱的書, 續借不計算。

Note 1: Points will not be given for books that are renewed.

註 2: 需要閱讀全書, 閱書規則請向圖書館查詢。

Note 2: Students have to finish reading the books in order to get points. For details, please enquire at the library desk.

註 3: 閱讀感想(書評)內容必須為原創。嚴禁以任何方式抄襲、複製或截取他人之創作及言論, 一旦發現, 該閱讀紀錄將被取消。

Note 3: The book reviews submitted must be original. Plagiarism, which includes the use or copying another person's work, will result in disqualification.)